

Franckesche Stiftungen zu Halle

Giřjka Sserera Jesujty Prwnj Kázanj/ O Vžjwánj Welebné Swátosti Oltářnj Podgednau neb pod Obogj sp°usobau s připognau weystrahau, Co o takowém Kázanj ...

Scherer, Georg

[Verlagsort nicht ermittelbar], 1612

Vorderdeckel

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:ha33-1-228654](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:ha33-1-228654)

semp. in armis. Ep. VI. in Matth. 23
Vigilate et orate.
Ep. VI. in Matth. 23
Hallelujah.

anaballat & cobias subsannat e
 dificantes h' occupant. bella mo
 uet h' orationibus atq; p' omni
 sunt. **xxviii** S' uictores armati os
 ac sp'atari sic edificatioi' muros
 infideli. **xxv** f' uictato in muros. p
 cu' p'plo p' fame ac penuria ne em
 af' aduicac opemites ac m'gillit
 ne usuras atq; h'ud' exagat. h' po
 ti' deat p' illis pecunias. **xxvi**
 dem p' se q'ntu' p'plo p' uicacis p'p
 at' expon. **xxvii** Sanaballach & so
 cus ei' ne mianu' ab edificacione
 muros uictos & cepit' co'ductis adus
 eu' domesticas infideli. h' ab eo de p'p
 cautat' p' uictis usq; ad p'fectu' op'le

ad tollere. **xxviii** tabernaculoz de nu
 uenit ad a'f'ridu' legendu' atq; ora
 ad' dnu. **xxviii** O' a'p'o h' uic' p'f'm
 esse q' de p'p'ac' de p'p' uenit h' p'at
 h' qd' ha' uic' e' p'at'bus e'p' **xxix**
 n'ap'el uia cu' p'plo p' uic' t' f'ed
 & s'ebat h' a'f'f'ic'at' o'ma' m'ad
 am' u'adit' uic' o'm'nomas ei' **xxx**
 n'ap'el de filio' yeda' & uenit uic'
 leu' habitac' in iherlm' siml' **xxxi**
 p'at' u'ic' p'lebis. **xxxii** p' gen
 ibu' fac' h'ud' magni' & q' op'ib; illi p'n
 ap'el fuerat' fac' docti' & leuitas
 p'om' **xxxiii** D'edat' c'm' cas' i' e
 t'm' u'ic' u'ic' solleptu' & p' u'ic' u'ic'
 custodit' sup' &

1